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Első álamfői látogatásom első álomásán.

  

Ezt a mondatot írta le 2010 szeptember 7-én a MAGYAR ÁLLAM  első embere Schmitt Pál a
hegyeshalmi Paprika Csárdában. Több alkalommal is hangsúlyozta, hogy a magyar  nyelv
védelme nagyon fontos számára. Kíváncsiak voltunk, hogy városunkban vannak-e követői a
nyelvújító mozgalomnak. Pillanatnyilag Hajdúszoboszlón még a régi rendszerből megszokott
szabályok szerint írják az állomás szót.

  

 

  

 

      

Néhány megkövült idejét múlta tábla.
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  Mindezek a táblák természetesen csak addig maradhatnak a helyükön míg az álamfő látogatásának álomásaiközött Hajdúszoboszló nem szerepel.        Városunkban a programkoordinációs bizottság igen nagy figyelmet szentel a vendégektájékoztatásának. Nem volt ez másképp 2011 március 15-én sem. Délelőtt a Hajdúszoboszlóraérkező vendégeket- bármerről érkeztek is- minden oszlopon hatalmas táblákkal figyelmeztettéka forgalom elterelésének okára.  

   

 3 / 4



Első álamfői látogatásom első álomásán.

Írta: Buzási László
2011. március 31. csütörtök, 22:28

  

  Szoboszlói Színes–  Buzási László  A helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartva  www.szoboszloihirek.hu

 4 / 4


